
Retsudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1082
Vil ministeren redegøre for, hvordan en medarbejder hos Nets igennem flere
år kan lække fortrolig information, når nu Nets har fået kontrolleret, at deres
arbejdsgange lever op til den såkaldte PCI-sikkerhedsstandard - senest i sep-
tember 2013 af virksomheden Foregenix?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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